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BADACSONYTÖRDEMIC KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA 
KÉPVISELŐ-TESTÜLETE 
Szám: 5/2016. 

JEGYZŐKÖNYV 
 
Készült Badacsonytördemic Község Önkormányzata Képviselő-testületének 2016. április 12-
én 17.00 órakor megtartott nyilvános üléséről. 
 
ÜLÉS HELYE: Faluház, Badacsonytördemic, Hősök útja 12. 
 
JELEN VANNAK:  
 
  Vollmuth Péter polgármester 
  Kövesdi Anett alpolgármester 
  Szabó Imre alpolgármester 
  Kövesdi Sándor képviselő 
  Csonka Gergő képviselő 
 
TANÁCSKOZÁSRA JOGGAL MEGHÍVOTT: 
 
  Lutár Mária jegyző 
   
 
VOLLMUTH PÉTER polgármester: Üdvözlöm a megjelenteket, megállapítom, hogy 5 
képviselő jelen van, az ülés határozatképes. Az ülést megnyitom. 
Javasolom a Képviselő-testület tagjainak, hogy a meghívóban szereplő 2. napirendi ponthoz 
vegyük fel a vagyon-nyilvántartás vezetésére érkezett ajánlatot. Az önkormányzati támogatás 
kérelmekhez pedig ma érkezett a Jövőnkért Egyesület kérelme, javasolom, hogy ebben is 
döntsön a képviselő-testület. Továbbá a mai napon érkezett meg a Lábdi Piac területbérlőjétől 
egy kérelem a bérleti díj felülvizsgálatára vonatkozóan, illetve az óvoda felújításával 
kapcsolatosan egy pótmunka a megrendeléséről lenne szó. Egy külső raktárépület és a 
szennyvíz csatornahálózat rendbetételéről lenne szó, ez nem szerepel a pályázatban. Ennek a 
napirendre vételét javaslom a képviselő-testületnek. 
A napirendi javaslatot a Képviselő-testület 5 igen szavazattal, tartózkodás és ellenszavazat 
nélkül elfogadja. 
 
Megtárgyalt napirend 
 
1.Badacsonytördemic Község Önkormányzata Képviselő-testületének Badacsonytördemic Község 
Önkormányzata Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló 9/2014. (XII. 15.) önkormányzati 
rendelet módosítása 
2.Az önkormányzat tulajdonában lévő víziközmű vagyon vagyonértékelésének elfogadása 
3.Pályázat a 2016. évi lakossági víz és csatornaszolgáltatás támogatására 
4.Észak-Balatoni Térség Regionális Települési Szilárdhulladék-kezelési Önkormányzati 
Társulás 2015. évi tevékenységéről beszámoló 
5.Önkormányzati támogatási kérelmek 
6.Földbérleti szerződés kérelem 
7. 2016. évi rendezvények várható költségvetési kalkulációja 
8.Lábditherm Plusz Kft. bérleti díj felülvizsgálati kérelme 
9.Óvoda melléképület, szennyvízcsatorna hálózat felújítása 
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1. Badacsonytördemic Község Önkormányzata Képviselő-testületének Badacsonytördemic 
Község Önkormányzata Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló 9/2014. (XII. 15.) 
önkormányzati rendelet módosítása 
 
VOLLMUTH PÉTER polgármester: Kinek van kérdése a rendelet módosításával 
kapcsolatban? Jegyzőasszony, van kiegészítés?  
 
LUTÁR MÁRIA jegyző: Az önkormányzati rendeletek kihirdetésével kapcsolatban 
pontosítani kell a megfogalmazást. Eddig úgy szerepelt, hogy a hirdetőtáblán közzé kell tenni, 
de a helyes szabályozás az, hogy ki kell hirdetni és ezt kell módosítani a szövegben. 
 
VOLLMUTH PÉTER polgármester: Van kérdés? Ki az, aki igennel szavaz, hogy elfogadja a 
módosítást? 
 
A Képviselő-testület 5 igen szavazattal ellenszavazat és tartózkodás nélkül megalkotta az 
alábbi 
 
3/2016. (IV. 20.) 

r e n d e l e t e t  
 
Badacsonytördemic Község Önkormányzata Szervezeti és 
Működési Szabályzatáról szóló 9/2014. (XII.15.) önkormányzati 
rendelet módosításáról 

 
 
2. Az önkormányzat tulajdonában lévő víziközmű vagyon vagyonértékelésének 
elfogadása 
 
VOLLMUTH PÉTER polgármester: Jegyzőasszony van hozzáfűzni való? 
 
LUTÁR MÁRIA jegyző: Törvényi rendelkezés következtében minden viziközmű vagyont 
értékelni kell. Az értékelését a DRV Zrt. elvégeztette egy erre szakosodott céggel. Az 
értékelés összefoglaló táblázatát a képviselők megkapták az előterjesztéssel, ezt kell elfogadni 
a képviselő-testületnek elfogadni. Ezt követően a nyilvántartásainkban átvezetni a 
határozatban szereplő fordulónapokkal.  
A vagyonértékeléssel egyidejűleg a DRV Zrt. ajánlatot tett a vagyon a nyilvántartás vezetésére 
mivel ez speciális szakmai ismereteket is igényel. A DRV Zrt. elvállalná a nyilvántartásnak a 
vezetését, azt még nem tudjuk, hogy kérnek-e plusz pénzt vagy nem, ez egy előzetes felmérés, 
szándéknyilatkozatot kérnek. Jelenleg mi vezetjük ezeket a nyilvántartásokat, de az tény, hogy 
ők rendelkeznek az ehhez szükséges szakmai ismeretekkel (műszaki berendezések, vezetékek, 
átemelő szivattyúk stb.). Amennyiben megfelelő díjazás ellenében végeznék a nyilvántartás 
vezetését, akkor jobb lenne, ha ezt ők végeznék el. 
  
KÖVESDI ANETT alpolgármester: Ha megszavazzuk és utána tesznek rá javaslatot, ami 
esetleg magasabb lenne, mint amit terveztünk, akkor visszavonható? 
 
LUTÁR MÁRIA jegyző: Ez egy szándéknyilatkozat, hogy igénybe veszi az önkormányzat a 
szolgáltatást. Amennyiben nem elfogadható a szolgáltatás díja, nem veszi igénybe az 
önkormányzat.  
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VOLLMUTH PÉTER polgármester: Van kérdés? Szavazhatunk? Ki szavaz igennel, hogy 
elfogadja a határozati javaslatot? 
 
A Képviselő-testület 5 igen szavazattal ellenszavazat és tartózkodás nélkül meghozta az alábbi 
 
52/2016. (IV.12.) Kt 

H a t á r o z a t o t 
 
Badacsonytördemic Község Önkormányzata Képviselő-
testülete, a tulajdonában lévő víziközművekre vonatkozó, a 
Dunántúli Regionális Vízmű Zrt. által elkészített 
vagyonértékelést, továbbá az abban szereplő vagyonleltárt 
elfogadja.  
Badacsonytördemic Község Önkormányzata a 
vagyonértékelésben szereplő adatokat a víziközművek 
vagyonértékelésének szabályairól és a víziközmű-szolgáltatók 
által közérdekből közzéteendő adatokról szóló 24/2003. (V. 29.) 
NFM rendelet 2. § (2) bekezdése értelmében saját 
nyilvántartásain 2016. január 1-i fordulónappal átvezeti. A 
vagyonértékelés szerinti vagyonérték 417.805.803 Ft. Az 
Önkormányzat tulajdonában lévő víziközmű vagyon értéke a 
2015. június 30-i fordulónappal elkészített vagyonértékeléssel 
került megállapításra a vagyonértékelésben rögzítettek szerint, 
amely vagyon elemeinek új bekerülési értékeként történő 
megjelenítése az Önkormányzat számviteli nyilvántartásaiban 
2016. január 1-jével valósul meg oly módon, hogy a 2015. 
június 30-i fordulónappal megállapított vagyonérték a 2015. 
július 1. – december 31. között aktivált beruházásokkal, illetve 
egyéb változásokkal módosításra kerülnek. A 2016. január 1-jei 
bruttó bekerülési érték az avulással korrigált újraelőállítási érték 
alapján került megállapításra. 

 
Határidő: 2016. április 20.  
Felelős: Vollmuth Péter polgármester 
 

 
VOLLMUTH PÉTER polgármester: Ki szavaz igennel, hogy az önkormányzat igénybe vegye 
a DRV Zrt. víziközmű vagyon vagyon-nyilvántartás vezetésére vonatkozó szolgáltatást? 
 
A Képviselő-testület 5 igen szavazattal ellenszavazat és tartózkodás nélkül meghozta az alábbi 
 
53/2016. (IV.12.) Kt 

H a t á r o z a t o t 
 
Badacsonytördemic Község Önkormányzata Képviselő-testülete 
kinyilvánítja azon szándékát, hogy az Önkormányzat 
előreláthatólag igénybe kívánja venni a Dunántúli Regionális 
Vízmű Zrt. víziközmű vagyon vagyon-nyilvántartás vezetésére 
vonatkozó szolgáltatását. 
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A képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert a 
szándéknyilatkozat aláírására. 
 
Határidő: folyamatos 
Felelős: Vollmuth Péter polgármester 

 
3. Pályázat a 2016. évi lakossági víz és csatornaszolgáltatás támogatására 
 
VOLLMUTH PÉTER polgármester: Jegyzőasszony van hozzáfűzni való? 
 
LUTÁR MÁRIA jegyző: Ugyan úgy, mint az előző években is meg kell igényelni az 
államkincstárnál a támogatást. Ez nem jelentkezik a lakosságnál, ezzel nem csökken a 
szolgáltatás díja, hanem a vízmű költségeit csökkentik. Gyakorlatilag ezt az önkormányzat 
megkapja és továbbadja a vízműnek. 
 
VOLLMUTH PÉTER polgármester: Felteszem szavazásra, ki szavaz igennel, hogy elfogadja 
a határozati javaslatot? 
 
A Képviselő-testület 5 igen szavazattal ellenszavazat és tartózkodás nélkül meghozta az alábbi 
 
54/2016. (IV.12.) Kt 

H a t á r o z a t o t 
 

Badacsonytördemic Község Önkormányzata Képviselő-
testülete a 2016. évi lakossági víz- és csatornaszolgáltatás 
díjának csökkentésére pályázatot nyújt be a Magyar 
Államkincstár felé. 
A Képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert az állami 
támogatás igénylésének benyújtására és a pályázattal 
kapcsolatos szükséges intézkedések megtételére.  
  
Határidő: 2016. április 21. 
Felelős: Vollmuth Péter polgármester 

 
 
4. Észak-Balatoni Térség Regionális Települési Szilárdhulladék-kezelési Önkormányzati 
Társulás 2015. évi tevékenységéről beszámoló 
 
VOLLMUTH PÉTER polgármester: Kinek van kérdése? Jegyzőasszony? 
 
LUTÁR MÁRIA jegyző: Évente a társulás elnökének kötelessége tájékoztatni az 
önkormányzatokat. A beszámolót minden képviselő megkapta.  
 
VOLLMUTH PÉTER polgármester: Van kérdés? Szavazhatunk? Ki szavaz igennel, hogy 
elfogadja a határozati javaslatot? 
 
A Képviselő-testület 5 igen szavazattal ellenszavazat és tartózkodás nélkül meghozta az alábbi 
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55/2016. (IV.12.) Kt 
H a t á r o z a t o t 
 
Badacsonytördemic Község Önkormányzata Képviselő-testülete 
az Észak-Balatoni Térség Regionális Települési Szilárdhulladék-
kezelési Önkormányzati Társulás 2015. évi tevékenységéről 
szóló beszámolóját tudomásul veszi. 
Felkéri a polgármestert, hogy a döntésről a Társulás Elnökét a 
határozat kivonat megküldésével értesítse. 

 
Határidő: folyamatos 

   Felelős: Vollmuth Péter polgármester 
 
5. Önkormányzati támogatási kérelme 
 
VOLLMUTH PÉTER polgármester: Kinek van kérdése? Egy kérelem érkezett még pluszban. 
 
LUTÁR MÁRIA jegyző: A Jövőnkért Egyesület szeretné az orvosi rendelő előtti virágosítást 
elvégezni, a Rodostó út folytatásaként a Turista utat a kövektől mentesíteni, a gödröket bánya 
meddővel feltölteni. Az Orgona út folytatásaként van egy turistaút út annak a tisztítását, 
damilozását, a faluvégeken lévő üdvözlő táblák karbantartását, virágosítását elvégezni. A 
badacsonylábdihegyi kápolnánál, a kereszteknél, a vasútállomásnál továbbá a templomnál a 
virágládák beültetését és gondozását. Az elmúlt évben ők 100.000 Ft támogatást kaptak 
hasonló feladatokra.  
 
VOLLMUTH PÉTER polgármester: Kinek van kérdése? Támogatható a 100.000 Ft? 
 
KÖVESDI SÁNDOR képviselő: Tavaly a költségvetés tárgyalásakor erről beszéltünk, hogy 
egy kalapba tesszük a támogatásokat és lehet rá pályázni. Az államháztartási törvény előírja, 
hogy az átadott pénzeszközökről el kell számolni a szervezeteknek. Mondjuk én egy 
pályázatot nem láttam, ezen kívül, hogy most kaptuk ezt, hogy miről van szó. Az 
elszámolásokról megint nem tudok. Úgy tudom, hogy a Jövőnkért Egyesület is és a 
Partszépítő Egyesület, meg az óvoda kérte, hogy május 31-ig átvihessék az elszámolási 
határidőt. Nem tudom, hogy elszámoltak-e? Mert addig nem tudom, hogy a pénzt mire adjuk? 
Törvény szerint elszámolás után adható. Meg hát a kérelmeket is úgy gondolom, hogy azért 
láthatnánk, hogy…. Igaz, hogy ide van írva, hogy halászléfőző verseny meg Ignác napi búcsú, 
de azt szeretnénk látni. Nemcsak, hogy ide van téve, hogy mennyit kérünk és kész, nem 
tudunk semmit. Én úgy gondolom, hogy először az elszámolásokat szeretnénk látni, és akkor 
utána….. A Polgárőr Egyesületnél is 300.000 Ft, én már elég régóta itt vagyok az 
önkormányzatnál képviselő, de még egy beszámolót, egy elszámolást nem láttam. Azt sem 
tudom, hogy pl. most ki a polgárőrség vezetője? Mert a Nagy Gyula lemondott, a Berkes Imre 
lemondott, nem is tudom, hogy ki egyáltalán a polgárőrség vezetője. 
VOLLMUTH PÉTER polgármester: Tóth Csaba. 
 
KÖVESDI SÁNDOR képviselő: Szeretném azért, hogy ezek elénk kerülnének, mivel ezek a 
mi kompetenciánk és mi erről semmit nem tudunk. Tavaly egyedül a Vöröskereszt helyi 
szervezetétől kaptunk elszámolást, amit láttam, azon kívül semmit. 
 
VOLLMUTH PÉTER polgármester: Minden évben elszámolnak az egyesületek, tudod jól, 
mert nem az első dolgot csinálod. 
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KÖVESDI SÁNDOR képviselő: Sajnos nem tudom! 
 
VOLLMUTH PÉTER polgármester: Sanyi utána kell nézni. 
 
KÖVESDI SÁNDOR képviselő: Ide kell tenni a testület elé, nem nekem kell utána menni. 
 
VOLLMUTH PÉTER polgármester: Dehogynem, van, aminek utána kell menni. 
 
KÖVESDI SÁNDOR képviselő: Nem nekem kell. Egy kérelmet beadnak, a képviselő-
testületnek küldik a kérelmet. Nem a polgármester úrnak küldik, hanem a képviselő-
testületnek. A képviselő-testületnek, ha az anyagot kiküldik, akkor annak ott kell lenni a 
képviselőknél. 
 
LUTÁR MÁRIA jegyző: Ezt le is veheti a képviselő-testület a napirendről és az előterjesztés 
mellé az összes kérelmet kiküldjük újra mindenkinek és utána dönt a testület róla.  
 
VOLLMUTH PÉTER polgármester: Anett nem támogatja ezt a napirendi pontot? 
 
KÖVESDI ANETT alpolgármester: Én támogatni akarom az összes kérelmet az itt felsoroltak 
illetve a Jövőnkért Egyesület kérelmét. Nem kérdeztem utána, hogy nekünk ezt látnunk 
kellene, én azt is tudnom javasolni, hogy fogadjuk el azt, ami itt van. Akkor lesz kiutalva, 
amikor az egyesületek benyújtják a beszámolóikat. Fogadjuk el most, ne vegyük le 
napirendről, de csak akkor kapja meg a pénzt, ha elszámolt az előzővel. Májusig, de ha 
elszámol előbb, akkor megkapja a következőt. Sem levennünk nem kell, megkapja az 
egyesület, de teljesítse, ami rá vonatkozik. Az önkormányzat dolgozóinak a feladata, hogy 
ellenőrizze, hogy beérkezett-e az elszámolás és csak akkor kapja meg a pénzét. 
 
VOLLMUTH PÉTER polgármester: Ki szavaz igennel, hogy májusig el kell számolni az 
egyesületeknek, és a kért támogatást megkapják? 
 
KÖVESDI SÁNDOR képviselő: Elszámolás után. 
 
A Képviselő-testület 5 igen szavazattal ellenszavazat és tartózkodás nélkül meghozta az alábbi 
 
56/2016. (IV.12.) Kt 

H a t á r o z a t o t 
 

1. Badacsonytördemic Község Önkormányzata Képviselő-
testülete a 2016. évre az Őszike Nyugdíjas Klub részére 
60.000 Ft, Tördemic Táncegyüttes részére 200.000 Ft, 
Partszépítő és Fürdőegylet részére 100.000 Ft, Vöröskereszt 
helyi szervezete részére 60.000 Ft, Polgárőr Egyesület 
részére 300.000 Ft, Jövőnkért Egyesület részére 100.000 Ft 
támogatást állapít meg.  
A támogatás a 2015 évi támogatás elszámolását követően 
fizethető ki. 
A támogatott szervezetnek a támogatás felhasználásáról 
2016. december 31. napjáig el kell számolni. 
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2. Badacsonytördemic Község Önkormányzata Képviselő-
testülete a Balatoni Futár Bt. régiós havi lap nyomdai 
költségeihez 50.000 Ft összegű támogatást biztosít.  

 
3. A Képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert, hogy a 
támogatási szerződéseket írja alá. 

 
Határidő: folyamatos 
Felelős: Vollmuth Péter polgármester 

 
6. Földbérleti szerződés kérelem 
 
VOLLMUTH PÉTER polgármester: Jegyzőasszony van kiegészítés? 
 
LUTÁR MÁRIA jegyző: Kustánczi Géza nyújtott be földbérleti szerződés kérelmet. Egy 
általa már korábban használt 026/1 hrsz-u, 4463 m2 nagyságú, szántó, gyep művelési ágú 
területre. A bérleti díjat a korábbi időszakban 5000 Ft/év összegben állapította meg a 
képviselő-testület. Az elmúlt ülésen is adott bérbe területet az önkormányzat 3 Ft/m2 áron. 
Ezzel számolva 13.398 Ft lenne ennek a területnek a bérleti díja évente. 
 
KÖVESDI ANETT alpolgármester: Mennyi időre szeretné hosszabbítani? 
 
LUTÁR MÁRIA jegyző: Maximum 20 évre lehet. 
 
KÖVESDI ANETT alpolgármester: Javasolnám, az 5 évet aztán a következő testület majd 
szavaz róla. 
 
KÖVESDI SÁNDOR képviselő: Én úgy olvastam, hogy gyümölcsöst akar ott. 
 
KÖVESDI ANETT alpolgármester: Már a földterületet almáskert céljára hasznosítja. 
 
BOGNÁR ANDREA vezető főtanácsos: Az előzőt 2009-ben kötötte és almáskertnek kérte a 
területet, és úgy is szól a szerződése, hogy almáskertként művelik. De nem írt időpontot, hogy 
mennyi időre kéri a bérletet. 
 
KÖVESDI ANETT alpolgármester: Én azt mondom, hogy a következő testület majd 
felülvizsgálja. Igazán már 2009 óta használja. 
 
VOLLMUTH PÉTER polgármester: Akkor hány évre? 
 
SZABÓ IMRE alpolgármester: Szerintem 10 évre. 
 
KÖVESDI SÁNDOR képviselő: Szerintem is 10 évre. És még annyit, hogy a bérleti díj az 
inflációval akkor emelkedjen az is legyen benne. 
 
VOLLMUTH PÉTER polgármester: Úgy kell igazítani, mint a többit. Ki szavaz igennel, hogy 
bérbe adja az önkormányzat 026/1 hrsz-ú területet 3 Ft/m2 áron, 10 évre Kustánczi Géza 
részére? 
 
A Képviselő-testület 5 igen szavazattal ellenszavazat és tartózkodás nélkül meghozta az alábbi 
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57/2016. (IV.12.) Kt 
 

H a t á r o z a t o t  
 

Badacsonytördemic Község Önkormányzatának Képviselő-
testülete az  önkormányzat tulajdonában lévő 
Badacsonytördemic  026/1 hrsz-u, szántó, gyep művelési ágú 
4463 m2  területű   ingatlant 10 év időtartamra haszonbérbe adja 
Kustánczi Géza Szigliget, Kossuth u. 55. szám alatti egyéni 
vállalkozónak. A Képviselő-testület a bérleti díj összegét 3 Ft/m2  
/évben állapítja meg. A bérleti díj inflációkövető. 
Felhatalmazza a polgármestert, a haszonbérleti szerződés 
aláírására. 

 
Határidő: 2016. május 5. 
Felelős: Vollmuth Péter polgármester 

 
 
7.  A 2016. évi rendezvények várható költségvetési kalkulációja 
 
VOLLMUTH PÉTER polgármester: Szántai Attilánét kérdezem, van kiegészíteni való az 
előterjesztéssel kapcsolatban? 
 
SZÁNTAI ATTILÁNÉ faluház vezető: Annyit szeretnék hozzá fűzni, hogy a bérleti díjaknál 
azért azt figyelembe kell venni - a táncosokat említette Kövesdi Sándor - azért itt milliós 
nagyságrendbe számolhatjuk éves szinten, hogy ők mennyi programba ingyen vesznek részt. 
Viszont a tornászókat nem biztos, hogy be tudjuk vonni valamelyik rendezvénybe. Kevés a 
pénz a rendezvényekre. Nemcsak a fellépéseikkel vesznek részt a táncosok, hanem 
technikával és egyéb irányú segítséggel is. Ennyit szerettem volna csak hozzáfűzni. Hogyha 
van kérdés a beadottakkal kapcsolatban, szívesen válaszolok. 
 
KÖVESDI SÁNDOR képviselő: A táncosokra visszatérek, már kaptak 1 millió Ft-os 
támogatást az önkormányzattól. 
 
SZÁNTAI ATTILÁNÉ faluház vezető: Annak a java részét már vissza is adták, az csak 
kölcsönbe volt. 
 
KÖVESDI SÁNDOR képviselő: Jó, de kaptak. Az nem törvényszerű, hogy nekünk kötelező 
adni a támogatást? 
 
SZÁNTAI ATTILÁNÉ faluház vezető: Nem is erről van szó, csak itt a kettőt összehasonlítva. 
 
KÖVESDI SÁNDOR képviselő: Csak azért mondom, hogy az egészségünk megőrzése, a 
lakosság egészségének a megőrzése egy cél. Mindig arról van szó, hogy a megelőzés. Ha mi 
nem járulunk ahhoz hozzá, hogy ezek az emberek mozogjanak, mert dolgoznak egész nap 
hála Istennek, aki dolgozik. Utána meg le tudja vezetni a héten egyszer….. Hát nem hiszem, 
hogy tönkre teszik a helyiséget. Kategorikusan elutasítani. Valóban azt kell, hogy mondjam, 
itt van nekünk ez a faluház. Amikor megépült utána ki volt tiltva belőle mindenki, mert a 
parketta le lett lakkozva, és hogyan fog kinézni a parketta, ha oda bemennek. Csak 
házasságkötésre lehetett használni a nagytermet. 
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VOLLMUTH PÉTER polgármester: Ez kizárt dolog, mert az én időmben….. 
 
KÖVESDI SÁNDOR képviselő: Ez akkor volt, amikor a Kovács Lászlóné volt a 
polgármester, akkor nem lehetett bejönni. Most van egy zongora, most amiatt nem lehet oda 
bemenni. 
 
SZÁNTAI ATTILÁNÉ faluház vezető: Itt nemcsak a zongoráról van szó. Nyitvatartási idő 
alatt, amikor könyvtárhasználat van, illetve számítógépen dolgoznak, emberek elég sokat 
bejárnak laptoppal, akik az előtérben vannak, nem gondolnám, hogy az ideális dolog, hogy 
nyitvatartási idő alatt zenére tornáznak, táncolnak. Így nem lehet dolgozni. A másik, hogy 
nincs emberi kapacitás arra, hogy a 100 db széket állandóan ide-oda pakolgassuk, amikor 
alkalmanként jönnek tornázni. Arról nem beszélve, hogy a székeknek sem tesz jót. Azért 
ennek itt több összetevője van, nagyon sok oldala van ennek a dolognak, amiket érdemes 
megvizsgálni úgy gondolom. Fő dolog, van lehetőség odaát, hogy legyen torna. 
 
KÖVESDI SÁNDOR képviselő: Azért vetette fel az Anett is, hogy ha itt nem lehet, akkor 
menjenek a volt napközi helyiségébe. 
 
SZÁNTAI ATTILÁNÉ faluház vezető: De nemcsak helyiek járnak, ezt viszont én tudom. Volt 
olyan tavaly, hogy német nyelvtanfolyamra valaki kérte, hogy ingyen jöhetnek hozzá és utána 
kiderült, hogy igen is kért tőlük pénz. Amit nem tudsz kontrolálni, mert nem vagy ott, amikor 
fizetnek egymásnak. Tavaly badacsonyiak jártak át, idén szigligetiek járnak át, azoknak is 
ingyenes vagy azoktól kérünk pénzt, mert nemcsak helyiek járnak. Ez egy sokkal-sokkal 
összetettebb kérdés? 
 
KÖVESDI SÁNDOR képviselő: Egyszerűen van egy faluházuk és nem lehet használni, 
akkor. 
 
VOLLMUTH PÉTER polgármester: De miért nem lehetne használni? 
 
BOGNÁR ANDREA vezető főtanácsos: Én is azt javasolnám, hogy a helyieknek legyen 
ingyen. Ha valaki azt mondja, szeretnénk tornázni, vagyunk 10-en. Ne úgy legyen, mint már 
volt, hogy idejöttek a 16 évesek és azt mondták, hogy szeretnénk tornázni, dehogy tornázni 
akartak, buliztak. 
 
KÖVESDI ANETT alpolgármester: Gergőék esetében, amikor még nem egyesület voltak csak 
lejártak az alagsorba. Ott is megvolt, azaz ember, aki felelős volt ezért az egészért, ingyen 
használhatták. Ne menjünk el a felé, hogy mit lehet kontrolálni, meg mit nem lehet 
kontrollálni. Mi kontrolláljuk ezt az egészet. Van három tornacsoport helyi emberekből, helyi 
ember szervezte meg a tornát és nem elsősorban a környező településen lakóknak, hanem a 
tördemicieknek. Én úgy gondolom, hogy heti egy alkalommal ingyenesen használhatják. 
Tudok rá hozni példát, hogy másik településen is heti egy alkalommal helyi közösség részére 
ingyenes torna van. És például oda is járnak más településekről is. Helyi ember szervezi, helyi 
emberek vannak többségben, az hogy 3-4 ember pluszban ott van, kolléganőt elhívja és kész. 
Úgy gondolom, hogy a lehetőségét biztosítani kell annak, hogy heti egy alkalommal a 3 
csoport idejön. Kontrolálni úgy lehet, hogy a Tündinek leadják, hogy ezen a napon ekkor van 
a torna. Kulcsot nem kapnak, mert nincs olyan, hogy én odaadom a kulcsot és akkor jövök be, 
amikor akarok. Hanem igen is el kell kérni azt a kulcsot és le kell adni azt a kulcsot. Nem 
lehet szórakozni, ha a 16 éves szórakozni akar, fizessen érte, mert az szórakozás. Ha itt van 
tizenöt 15 éves helyi, ami kizárt dolog, mert nincs ennyi Tördemicen, de akkor is kell egy 
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felelős embernek lenni, mert egy 15 éves még nem nagykorú. De akkor is kell lenni egy 
felelős személynek, aki a felelősséget vállalja. Az, hogy heti egy órára odaadom annak a 
csoportnak tornázni…… 
 
BOGNÁR ANDREA vezető főtanácsos: Bocsánat, minden csoportnak egy órára? Mondjuk, 
ha lesz 5 csoport, akkor minden nap egy csoport ingyen tornázhat. Akkor gyakorlatilag ingyen 
adom ki a helyiséget. Itt arról van szó. Akkor gyakorlatilag a torna ingyen lesz a helyieknek. 
 
KÖVESDI ANETT alpolgármester: Nem gondolom, hogy lenne kapásból 5 csoportunk. 
Három ember nem fog idejönni, mert 3 ember otthon is tud tornázni. Biztos, hogy van egye 
névsor, mert annak idején névsort kértek a Gergőéktől is. 
 
BOGNÁR ANDREA vezető főtanácsos: A helyi sportot biztos kell támogatni jó is, hogy 
támogatjuk. De legyen ez egy létszám, mert már volt olyan, hogy hárman jöttek, hogy kérik a 
termet, mert most egy tornacsoportot csinálnak. Ha 30 ember szeretne a faluban tornázni 
akkor az három tízes csoport. 
 
VOLLMUTH PÉTER polgármester: Lépjünk tovább. 
 
KÖVESDI SÁNDOR képviselő: Úgy kell beosztani. 
 
VOLLMUTH PÉTER polgármester: A rendezvényeknél vagyunk, kinek van kérdése? 
 
KÖVESDI SÁNDOR képviselő: A rendezvényekkel kapcsolatosan kértem a Tünditől, hogy 
konkrét dolgok legyenek. Van itt a Gyermek nap és Májusfa kitáncolás játékos vetélkedőhöz 
anyag, kézműves alapanyag, csokoládé vendéglátáshoz, műsor fajátékokkal. Itt van, hogy 
felvonulás 80.000 Ft. Mit takar ez? 
 
SZÁNTAI ATTILÁNÉ faluház vezető: Annyiért jönnek ki a fajátékokkal. Ha légvárat 
mondok az is 80-100.000 Ft-ért települ ki. A fajátékosra, aki fahintával és egyéb játékokkal 
kitelepül, hogy a gyerekek azt igénybe tudják venni. Ők ennyiért, a 40.000 Ft baráti ár. 
 
KÖVESDI SÁNDOR képviselő: De ez 80.000 Ft. 
 
SZÁNTAI ATTILÁNÉ faluház vezető: De műsorral együtt. A gyerekeknek akár bohócot, akár 
bábszínházat hívok ide, ezek a műsorok mind ennyibe kerülnek. Együtt írtam a 80.000 Ft-ot. 
 
KÖVESDI SÁNDOR képviselő: Azért kértem azt, hogy konkrétan ki jön ide. 
 
SZÁNTAI ATTILÁNÉ faluház vezető: Előre nem tudod Sanyi, nem olyan nagy neveket 
hívunk ide, akiket le kell fixálni. Ez egy kis település, bármikor bárkinek közbejöhet bármi. 
 
KÖVESDI SÁNDOR képviselő: Neked a szervezés itt a dolgod a faluházban Tündi, legalább 
is én úgy gondolom. Nem láttam a munkaköri leírásodat, de mint a faluház a vezetője vagy 
nem tudom mi a titulus, neked az a dolgod, hogy megszervezd az egész éves programokat 
konkrétan és most ide tenni. Sajnos a költségvetésünkhöz is úgy kellett hozzá embert kérni. 
Összeszedtünk 1 millió Ft-ot és azt el kell osztani. Ez így kicsit fals. Továbbmegyek, a 
Badacsonyi Szürkebarát és a Magyar Szürkemarha Ünnep esetében van koncert szombaton, 
ami ott szokott lenni a templomban, ha jól tudom. 
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SZÁNTAI ATTILÁNÉ faluház vezető: Szürkemarha Ünnepen nem, mert júliusban van a 
Molnár Trió a koncertje, az itt nem szerepel. 
 
KÖVESDI SÁNDOR képviselő: Akkor szombaton koncerteznek itt 80.000 Ft-ért, vasárnap 
koncerteznek 80.000 Ft-ért, nem tudom, hogy van-e igény, hogy minden nap koncert legyen. 
 
SZÁNTAI ATTILÁNÉ faluház vezető: Még így is kevesellték a programokat. 
 
KÖVESDI SÁNDOR képviselő: Nem koncertet kell ilyenkor szervezni. 
 
SZÁNTAI ATTILÁNÉ faluház vezető: Nemcsak az van, nagyon sok ingyenes program van. 
 
KÖVESDI SÁNDOR képviselő: Milyen koncert van, had kérdezzem meg? 
 
SZÁNTAI ATTILÁNÉ faluház vezető: Akár rock koncertről beszélünk, akár blues koncertről, 
mert erre van általában igény. 
 
KÖVESDI SÁNDOR képviselő: Jó, de ki? Azért azt tudni kell, hogy ki jön, kit kérdeztél meg. 
Most már úgy működik minden, hogy kérdeznek több embert és a jobb ajánlatot fogadom el 
és azt terjesztem a testület elé. Így most megint 1.300.000 Ft-ot elköltünk, mondhatom úgy is 
biankó csekk. Nem tudom, mi hogyan működik. 
 
VOLLMUTH PÉTER polgármester: Sanyi egy kérésem van. Amíg a Tündi élvezi a 
bizalmamat, mert jól megszervezi a dolgokat, addig hagyjuk békén. Nem egyszerű. Te még 
egyetlen egy rendezvényt nem szerveztél meg. 
 
KÖVESDI SÁNDOR képviselő: Nem is fogok. 
 
VOLLMUTH PÉTER polgármester: Még nem fejeztem be. Szétrúgtátok így hárman a 
Kiskunlacházával testvér települési kapcsolatot, mert arról sem nyilatkozott a Gergő a mai 
napig, hogy eljön, vagy nem jön. Te meg egyáltalán nem jössz el. Rendezvényekkel? Ami 
kulturális és olyan rendezvény, ami nagyon fontos! Addig te ne kritizáld ezeket a 
rendezvényeket, amelyeken kétszer a földművelésügyi miniszter tiszteletét tette. Hogy 
meritek ezt íj módon csinálni. Tudod, hogy hányan jönnek ide az országból? Hány élő tévés 
adás, hány egyéb dolog jön. Partner voltam 1 évvel ezelőtt, hogy ne büntessék meg az 
önkormányzatot! Amikor én sokadik ciklus lévén jelöltem a Szabó Imrét alpolgármesternek, ti 
addig elmentetek, nem ingyen pénzért, hogy ezen a kicsi településen két alpolgármester 
legyen. Aki ráadásul úgy veszem észre, hogy nem is támogat engem, hanem inkább ellenem 
van. És ez nem ingyenbe kerül nekünk. Tehát ezt gondoljátok végig! Ezt a dolgot, hogy mi a 
sok és mi a nem sok! Mert az alpolgármesteri tiszteletdíj is az önkormányzat pénzébe kerül. 
Gondold végig ezt a dolgot! Így gondolkodjatok! Mindenben partner vagyok, támogatom, és 
még csak azt sem mondtam, hogy érintettként akár az Anett, akár Te, ha nem szavaz, akkor a 
mai napig is ott vagyunk, mint egy évvel ezelőtt. 
 
KÖVESDI SÁNDOR képviselő: Had térjek vissza, ha már felvetted az alpolgármester 
választást. Abban valóban kompromisszumok kötöttünk… 
 
VOLLMUTH PÉTER polgármester: Kötöttem! 
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KÖVESDI SÁNDOR képviselő: Mi is Polgármester Úr! Te, jelölhetted volna a ciklus végéig 
az Imit mi nem szavazzuk meg. 
 
VOLLMUTH PÉTER polgármester: Te tévedésben vagy! 
 
KÖVESDI SÁNDOR képviselő: Had mondjam akkor én végig! Elő kell venni a 2015. június 
1-i testületi jegyzőkönyvet, amelyikbe fel lett vetve, hogy a két alpolgármester egy 
alpolgármesteri tiszteletdíjért látja el a feladatát. Az Anett le is mondott a fél tiszteletdíjáról, 
beadta írásban. Az Imiét nem láttam, hogy beadta-e vagy sem, nem tudom. Holott arról is 
tájékoztatni kellene a képviselő-testületet, hogy milyen változások vannak a testületben. Az 
Anett, amit kapott fél tiszteletdíját felajánlotta a településnek autóbuszváróra. Polgármester 
úr, annyi tiszteleted nem volt az alpolgármestered felé, hogy küldtél volna neki egy levelet, 
hogy megköszönted volna, hogy köszönöm szépen, hogy a tiszteletdíját erre ajánlotta föl. 
Holott a Horváth István mikor alpolgármester volt két padot a temetőbe odadobtak, ki volt 
hangoztatva, hogy az alpolgármester a tiszteletdíjából padot csinált. Kiskunlacházával 
kapcsolatban milyen településen voltak? 
 
KÖVESDI ANETT alpolgármester: Mi Karcagon voltunk, de Kiskunlacháza esetében… 
 
KÖVESDI SÁNDOR képviselő: Ahol nem voltunk ott, ahol a polgármester úr megemlítette, 
hogy oda fogja adni a meghívót, és nem kaptunk meghívót. És Facebook-on megjelent, hogy 
nem a képviselő-testület volt ott, hanem a Horváth István, Hegedűs Ferenc, Kalász Jánosné, 
Széllné Marika. A Facebookra még ki is írták, mi pedig nem tudtunk róla. Akkor ki rúgott föl 
valamit polgármester úr? 
 
VOLLMUTH PÉTER polgármester: Februárban volt egy meghívónk az is vissza lett mondva. 
Tavaly amiről beszélsz az Kunbaracson volt, semmi köze ehhez. 
 
CSONKA GERGŐ képviselő: Utoljára, amikor az Imre tartotta az ülést beszéltünk róla, és 
úgy beszéltük meg, hogy visszatérünk rá, hogy mikor lenne nekik is jó. Ezt beszéltük talán 
februárban. 
 
VOLLMUTH PÉTER polgármester: Tévedés, még annyit, hogy ekkora településen az 
országban nincs még olyan, ahol két alpolgármester van. Egy kikényszerített állapot, amibe 
legalább elvárható lenne, hogy az alpolgármester támogatja a polgármestert. Elvárható lenne! 
Ez a minimum lett volna, ne nevessél Sanyi! Én csak azért mentem bele, hogy a településnek 
ne legyen büntetése, és ne kerüljön pénzébe a dolog. Különben még mindig itt kínlódnánk és 
én még most is a Szabó Imrét jelölném. 
 
KÖVESDI SÁNDOR képviselő: Már kijelölte volna a Kormányhivatal az alpolgármestert. 
KÖVESDI ANETT alpolgármester: Én annyit szeretnék ehhez hozzátenni, hogy az én 
javaslatom volt, és két javaslat volt. A második variáció lett választva. Pontosan ebből 
kifolyólag nem óhajtom az önkormányzat pénzét csökkenteni, minden egyes fillért 
visszafordítok. A buszmegállón kívül, hozzáteszem kifizettem plusz pénzként azt, hogy itt 
Mikuláskor hoztam anyagot, hoztam a kolléganőket. Itt voltam a rendezvényeken, 
támogattam a polgármester urat akkor is, amikor itt gyakorlatilag volt egy felvetés Kövesdi 
Sándor képviselő úrtól. Támogattam akkor is, hogy ne abban az évben, hanem az idei évben 
térjünk vissza. Én úgy gondolom, hogy nagyon sok mindenben támogatom a polgármester 
urat. Tudnék én is olyat mondani, amit mondhatom, hogy szívemre veszem. Mondjuk azt, 
hogy Herczeg Ferenc születésnapja alkalmából voltatak Budapesten. Tehát én megkaptam azt 
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Öntől írásban, hogy én a kulturális programok felé menjek el, ezt a feladatot jelölte ki 
számomra a polgármester úr. Én igyekeztem a Tündivel is megbeszélni néhány dolgot. Én 
megmondtam neki, hogy kb. mikre gondoljon ennél is, nem kell megijedni attól, hogy most 
kivételesen pénzt is kérünk e mellé. Elvileg arra úgy volt beírva, hogy a települést képviselők 
fognak felmenni Budapestre, akkor nem voltunk megkérdezve. Akkor az Imre elment, mint 
alpolgármester, én mondhatom azt, hogy nehezményezem. Egy színházi előadást valószínűleg 
én is megnéztem volna, ha már a település képviselője vagyok. De ez engem kevésbé zavar! 
Továbbra is úgy gondolom, hogy a polgármester úr az, akinek a munkáját segítem. Én 
többnyire segíteni szoktam, de az, hogy önálló véleményem van, az abból fakad, hogy 37 éves 
vagyok, van tapasztalatom, nem annyi, mint az Imrének. Vezetek egy intézményt, úgyhogy 
nem kérném én sem azt, hogy ebbe bele legyen szólva. Tehát az, hogy én valamit kigondolok, 
és valamilyen irányba elmegyek, hogy jobbítani óhajtok valamit…. Minden egyes 
alkalommal küldtem e-mail-ben a polgármester úrnak azt, hogy mi az amit szeretnék vagy mi 
az amit kigondoltam. Akár amikor a civil szervezeteket összehívtam, hogy ne csak arról 
legyen szó, hogy pénzt adunk a civil szervezeteknek, hanem mivel tudnak hozzájárulni a 
településhez. Hogy ne csak a morgás legyen, hogy nem kaptak pénzt. Úgy gondolom, hogy 
akkor is hívtam a polgármester urat, sőt az Imrét is hívtam. Minden egyes olyan dolog, amit 
kitalálok, elküldöm akár a jegyzőasszonynak akár a polgármester úrnak tehát Önnek. Voltam 
itt bent személyes megbeszélésen és nem mondhatja, hogy nem támogatom. Vannak olyan 
dolgok melyekben jobbítást szeretnék! Ha Ön úgy gondolja, hogy most felvetettem, hogy 
annak a három csoportnak most adjuk ki ingyen és, hogy ez jelenti azt, hogy én szembe 
megyek Önnel, azt nagyon sajnálom. Mert én úgy gondolom, hogy ezt a faluházat lehet 
használni. Nem úgy használni, hogy korlátlanul, mert pénzből élünk mi is. Önkormányzatnak 
is költségvetése van, fizetünk elég sokat működési költségeket. Élveztem azt, amikor 
szombaton itt voltam és előadást hallgattam, de megmondom, hogy 13-an voltunk itt.  
 
SZÁNTAI ATTILÁNÉ faluház vezető: Én 23-at számoltam. 
 
KÖVESDI ANETT alpolgármester: Én 13-at számoltam, meg a doktor úr és a felesége illetve 
a Varga doktor úr. Őket azért nem számoltam, mivel ők az előadók voltak. Akik itt 
meghallgattuk az előadást 13 fő volt. Én nem szeretném most ezt itt összehasonlítani. Voltam 
itt az idén illetve a tavalyi évben is ilyen előadásokon. Annyit szeretnék hozzátenni, hogy a 13 
főből is volt olyan, aki nem a település lakosa volt. Én nem néztem ki őket, szeretettel várunk 
bárkit, ez is egy ingyenes előadás volt. Nem kellene arról vitáznunk, hogy hány csoportnak 
heti egy órára kiadunk ingyenesen egy napközit, ezzel támogattuk őket. Én úgy gondolom, 
hogy ez többnyire csak a téli időszakra vonatkozik, akkor van a fűtési szezon is. Nyáron 
mindenki megy biciklizni, nem jönnek tornázni. A másik pedig, hogy arra az időszakra, amíg 
esetleg a varroda épületéből az Ifjúsági Egyesület segítségével is kialakítsunk egy erre 
alkalmas építményt, nem gondolnám azt, hogy ezt nem lehetne meglépni. És azt sem 
gondolom, hogy ez szembemenne Önnel. Visszatérve a Kiskunlacházára. Én elmondtam, 
hogy azaz időpont nem volt jó számomra, megírtam elnézést kértem. Karcagon pedig 
képviseltem az Imrével együtt a testületet. Februárban vagy januárban, amikor összeült a 
testület az Imre hívására, akkor is kaptunk egy kérést. Akkor abban állapodtunk meg, meg is 
írtam, hogy legyen szíves konkrét időpontot mondani, de azaz időpont is jó lett volna, amiről 
beszélünk. El lett csúsztatva, azóta nem kaptunk információt. Én annyit kértem, hogy legyen 
szíves egy konkrét időpontot megmondani, mert én ahhoz tudom igazítani az iskolai 
elfoglaltságomat. Mert vezetek egy intézményt én is, és szerintem lehet a programokat 
tervezni. 
 
VOLLMUTH PÉTER polgármester: Jó, menjünk vissza az eredeti programokhoz. 
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KÖVESDI SÁNDOR képviselő: Akkor kérdezném a Nőnapi és az Ivó napi műsort. Oda van 
írva, hogy civil szervezés. Ki a civil szervezők? 
 
SZÁNTAI ATTILÁNÉ faluház vezető: Akik hosszú évek óta szokták a Pósza Mikiék illetve a 
Nagy Eszterék. 
 
KÖVESDI SÁNDOR képviselő: Ez tilos, ezt úgy nevezik, hogy költségvetési csalás. 
 
SZÁNTAI ATTILÁNÉ faluház vezető: Nem én döntöttem el, hogy ebből kapják a pénzt. 
 
KÖVESDI SÁNDOR képviselő: Te vagy ott, Te írtad ide ezt nekünk. Költségvetési csalás, 
mert így nekem is adhatsz pénzt és majd elszámolok róla. 
 
VOLLMUTH PÉTER polgármester: Sanyi, hülyeségeket ne mondjál! 
 
KÖVESDI SÁNDOR képviselő: Nem hülyeség, ki van adva 50.000 Ft, kimegy a két 
szervezésre, akkor miért nem szervezi meg az önkormányzat. Miért civil szerveződés? 
 
VOLLMUTH PÉTER polgármester: Azért, hogy az a kevés civil, aki meg akar mozdulni, az 
jöjjön. 
 
KÖVESDI SÁNDOR képviselő: De azért mondom, hogy az önkormányzat szervezi meg…. 
 
VOLLMUTH PÉTER polgármester: Sanyi, te milyen rendezvényre jössz el? 
 
KÖVESDI SÁNDOR képviselő: Amelyikre akarok, arra eljövök! Erre nem kötelezhetsz, mert 
nem a Kádár rendszerben vagyunk, hogy kötelezhetnek, hogy ide vagy oda menjek. 
Polgármester úr én nagyon sok rendezvényen kötelezően vettem részt. Engedd meg, hogy 
elmenjek olyan helyekre….. Olyan rendezvényeken azért én is itt vagyok, amelyek a falunak 
nagy rendezvénye.  
 
VOLLMUTH PÉTER polgármester: Jó! 
 
KÖVESDI SÁNDOR képviselő: Azt is had kérdezzem meg, elég régóta itt vagyok veled 
képviselő. Itt voltak a Karcagiak hányszor mondtad azt, a polgármesternek vagy az 
alpolgármester asszonynak, hogy bemutatom a képviselő-testületet. 
 
VOLLMUTH PÉTER polgármester: Anett be lett mutatva. 
 
KÖVESDI SÁNDOR képviselő: Itt voltatok fönt, a Horváth István alpolgármester úr meg a 
Szilvike. Ők voltak a sztárok. Nem hívtad meg a Kövesdi Sándort meg a Potornai Editet. 
Miért nem hívtad oda? Miért nem hívtad oda, hogy bemutatom őket. Csak, hogy visszatérjünk 
arra a témára. 
 
VOLLMUTH PÉTER polgármester: Azért, mert úgy gondoltam, hogy nem fértek bele a 
körbe. 
 
KÖVESDI SÁNDOR képviselő: Na látod, akkor mit vársz el tőlem? Ha egyik oldalon te 
engem kiközösítesz, mert én megmondom a véleményemet, és utána meg számon kéred 
rajtam, hogy nem látogatom a rendezvényt? 
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VOLLMUTH PÉTER polgármester: Akkor, amikor támogatnak egy ilyen beruházást, mint a 
Lábdihegyi beruházás és ti leszavazzátok, akkor minek hívjalak oda benneteket? 
 
KÖVESDI SÁNDOR képviselő: Mit szavaztam le polgármester úr? 
 
VOLLMUTH PÉTER polgármester: A Lábdihegyi beruházást. 
 
KÖVESDI SÁNDOR képviselő: A Lábdihegyi beruházásnál nem voltam itt, polgármester úr, 
mert akkor nem voltam képviselő, el ne felejtsed. 
 
VOLLMUTH PÉTER polgármester: De akkor már képviselő voltál, mert akkor már 
kipotyogott az a része. 
 
KÖVESDI SÁNDOR képviselő: Mikor? 
  
VOLLMUTH PÉTER polgármester: Jó, hagyjuk nem érdekes. 
 
KÖVESDI SÁNDOR képviselő: Az 2006-ban volt, 2006-tól 2010-ig volt az a brigád. 
 
VOLLMUTH PÉTER polgármester: Tudod mikor készült a Lábdihegy, 2012-ben kezdődött. 
 
KÖVESDI SÁNDOR képviselő: A lábdi strand. Akkor itt voltam, és megszavaztam. Még a 
Potornai Edit sem szavazta le, elnézést. Ti azért haragudtatok a Potornai Edittel is a püspöki 
pince miatt, mert azt szavazták le. 
 
VOLLMUTH PÉTER polgármester: Jó, menjünk tovább.  
 
SZÁNTAI ATTILÁNÉ faluház vezető: Kilenc évvel ezelőtt kezdték el ezt ők szervezni. Ez 
úgy alakult ki, hogy kilenc éve minden évben ők a fő szervezők. A férfiak részéről a Nőnapra 
a Pósza Miklósék, az Ivónapra pedig a Nagy Eszterék. Gyakorlatilag az, hogy azelőtt ez 
hogyan volt nem tudom, most arról volt szó, hogy a faluház rendezvényeinek a költségébe 
épül be ennek a költsége, 25.000 Ft. Ez nem az én döntésem volt. 
 
KÖVESDI SÁNDOR képviselő: Mivel a Te anyagod én kérdezek. 
 
SZÁNTAI ATTILÁNÉ faluház vezető: Mivel ez ennek a terhére megy bele kellett venni. 
 
KÖVESDI SÁNDOR képviselő: Azért mondom, mivel ez is fizetős rendezvény. Ahhoz, hogy 
mi adunk hozzá 25.000 Ft-ot még belépő díjat is szednek. Mert a Nőnapi bulira a férfiaknak 
500 Ft, nem tudom az idén mennyi volt….. 
 
SZÁNTAI ATTILÁNÉ faluház vezető: Most is 500 Ft volt. 
 
KÖVESDI SÁNDOR képviselő: Az Ivó napon pedig a nők fizetik az 500 Ft-ot. 
 
SZÁNTAI ATTILÁNÉ faluház vezető: De csak az esti bálon, nem magán a rendezvényen. 
 
VOLLMUTH PÉTER polgármester: Na, jó, menjünk tovább. 
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KÖVESDI SÁNDOR képviselő: De ilyet nem lehet csinálni. Odamegyek a pénztároshoz, 
adjál nekem 100.000 Ft-ot, aztán majd elszámolunk. 
 
VOLLMUTH PÉTER polgármester: Egy Nőnapra nem lehet süteményt vagy virágot venni? 
 
KÖVESDI SÁNDOR képviselő: Polgármester úr nem érted az elvemet. Nem a 25.000 Ft-on 
van a hangsúly, hogy 25.000 Ft-ot adtunk egy civil szerveződésnek! Az önkormányzat 
szervezze meg a Nőnapot és az Ivónapot és akkor azt mondom, hogy rendbe van. De akkor 
nem szedünk plusz díjakat a férfiaktól meg a nőktől. 
 
VOLLMUTH PÉTER polgármester: Akkor minek a civil egyesületek. Ez egy civil 
mozgalom. 
 
KÖVESDI SÁNDOR képviselő: A Gergőéknek azt mondtad, hogy akkor kaphatnak, ha 
egyesületet alaítanak. Ez nem civil szerveződés. A civil egyesület az kapott pénzt most is. Ez 
civil személy. Ez olyan, hogy odaadod a falu pénzét valakinek. Sólyom Tibinek is 
odaadhatod. 
 
VOLLMUTH PÉTER polgármester: Ne merüljünk ebbe bele, mert sohasem lesz vége. 
 
KÖVESDI SÁNDOR képviselő: Jó, ezt én felvetettem és erről…… 
 
KÖVESDI ANETT alpolgármester: Gyakorlatilag szavaztunk a költségvetésben arról, hogy 
325.000 Ft-tal kevesebb pénzt adtunk a faluház részére. Azt volt benne, hogy azt kérjük, hogy 
kb. kalkulációja legyen meg a költségeknek. Lehet-e olyat kérni, hogy a Szürkemarha Ünnep 
után egy idézőjelbe teszem elszámolást egy első féléves elszámolást, hogy kb. miként áll az 
elszámolás. Valóban ennyire volt szükség, vagy lehetett-e spórolni belőle? A Szürkemarhánál 
már be van írva, hogy eleve a bevétel is oda fog menni a 325.000 Ft. Lássuk, hogy a további 
rendezvények finanszírozhatók-e az előre betervezettek alapján, vagy pedig módosítani 
szükségeltetik. Akár rendezvény kivételével, akár pedig ha jól sikerül a dolog plusz 
rendezvény betételével. A másik kérdés pedig arra vonatkozik, hogy nagyobb rendezvény az a 
Szürkemarha Ünnep. Illetőleg amit beterveztél a Szent Mihály napi búcsú. Itt több fellépő is 
van, kb. mennyi azaz idő, amikor nagyjából látod, hogy kik lesznek, ki fog szerepelni ezen a 
rendezvényen? Kb. mennyi azaz összeg, ami ide kell, vagy kevesebben lesznek, mint ahogy 
ide tervezted, vagy több pénzt visz el függetlenül az Artisjus díjaktól. 
 
SZÁNTAI ATTILÁNÉ faluház vezető: A Szürkemarhánál május közepe végére már össze kell 
állni a programnak, mivel idő kell a reklámozáshoz is. 
 
KÖVESDI ANETT alpolgármester: Akkor 1 hónap múlva láthatunk egy előzetes tervet ehhez 
kapcsolódóan. Igazándiból ez lett volna a lényege, hogy ezeknél a nagyobb rendezvényeknél 
lássuk, hogy mi az, ami pluszban jön. Ezzel kapcsolatban, ha kell, próbálunk mozgósítani 
akiket esetleg mi ismerünk. És gondolom, hogy a Szent Mihály napi búcsúnál is kb. másfél 
hónappal előtte. 
 
SZÁNTAI ATTILÁNÉ faluház vezető: Sőt talán azt már előtte is lehet látni. 
 
KÖVESDI ANETT alpolgármester: Gyakorlatilag lehet érdeklődni, hogy mi lesz azon a 
napon. 
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SZÁNTAI ATTILÁNÉ faluház vezető: Így van. 
 
KÖVESDI ANETT alpolgármester: A költségeknél csak ennyi, aztán majd fél év után….. 
Látjuk, hogy mi marad a következőre. Amúgy is kell majd egy költségvetés módosítás. 
 
VOLLMUTH PÉTER polgármester: Hány ilyen rendezvényt szervezett már Anett? 
 
KÖVESDI ANETT alpolgármester: Ilyet? Csak segítettem. Ilyen nagyot nem. 
 
VOLLMUTH PÉTER polgármester: Akkor? Akkor ezt úgy kellene kezelni, hogy ….. 
 
KÖVESDI ANETT alpolgármester: Én nem bántottam szerintem a Tündit, én csak kérdeztem, 
hogy mennyi idővel előbb tudja meg azt, hogy milyen vendégek várhatók illetőleg milyen 
fellépők várhatók. Azt tudom mondani, hogy ennél nagyobb rendezvényeket szerveznek a 
közelemben, ott is tudom, hogy kb. mennyi idő az, amikor már látja az illető szervező, hogy 
milyen fellépők lesznek. Erre kérdeztem én most rá. Nem kötöttem bele a Tündibe szerintem, 
megkérdeztem. Szerintem most a költségeknél sem mondtam azt, hogy vegyünk el innét 10 
Ft-ot hanem, hogy lássuk, hogy kb. hol tartunk, mert ezt minden gazdálkodó szerv tudja. 
 
VOLLMUTH PÉTER polgármester: Jó, van még kérdés? 
 
KÖVESDI SÁNDOR képviselő: Nekem még van. Herczeg Ferenc ünnepségek. Arra vagyok 
kíváncsi elég sokat hallottam már Herczeg Ferencről, olvastam már a könyvét is. Azt 
szeretném megkérdezni, hogy mit tett olyan nagyot a településünkért? Mert neki a 
születésnapját is ünnepeljük, a halálát is ünnepeljük. 
 
VOLLMUTH PÉTER polgármester: Mond valamit Fekete szüret Badacsonyban? 
 
KÖVESDI SÁNDOR képviselő: Nem tudom polgármester úr, én nem mélyedek ennyire bele 
a dolgokba, hogy ezek után kutatok. 
 
VOLLMUTH PÉTER polgármester: Fekete szüret Badacsonyban, mond ez valamit? 
 
KÖVESDI SÁNDOR képviselő: Mi volt azt? Mondjad csak? 
 
VOLLMUTH PÉTER polgármester: Többek közt a Badacsonyi bazalt bányák leállítása. 
 
KÖVESDI SÁNDOR képviselő: Az nem akkor történt, hanem jóval később. 
 
VOLLMUTH PÉTER polgármester: Nagy tévedésben vagy! Ő volt az első, aki megszólalt, 
hogy a bányát le kell állítani 1929-ben. Amikor itt birtokot vesz, szőlőbirtokot. Példamutatóan 
rendezte a szőlőit. Rengeteg híres ember megfordult itt. Csak ennyit. 
 
KÖVESDI SÁNDOR képviselő: Én csak azért kérdezem, mert Herczeg Ferencről szól 
minden, és azért ahogyan nézzük az óvodánkat Pados János építette az építményt, ami itt van 
nekünk most is. Az iskolánkat Debreczenyi Gyula építtette, őróla nincsenek megemlékezések. 
 
VOLLMTUTH PÉTER polgármester: Van egy szobra. 
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KÖVESDI SÁNDOR képviselő: Pados Jánosnak van egy táblája, Debreczenyi Gyulának 
pedig egy fa szobra. Nem kaptam olyan meghívót, hogy esetleg koszorúzták volna. 
 
VOLLMUTH PÉTER polgármester: Sanyi, ha elmész a templomba, néha el kell menni. 
 
KÖVESDI SÁNDOR képviselő: Polgármester úr önkormányzat vagyunk nem templomba 
járó hívők? 
 
VOLLMUTH PÉTER polgármester: A kultúrához hozzátartozik a templom is. Ott meglátod a 
Pados János meg a Rómer Flóris….. Tudod ki volt a Rómer Flóris?  
 
KÖVESDI SÁNDOR képviselő: Nem tudom, de nem is érdekel különös képen. 
 
VOLLMUTH PÉTER polgármester: Ők ketten állították azt a III. század béli oroszlánt a 
templom elé. Római kori. És bent Pados Jánosról, Rómer Flórisról. Rengeteg dolgot hagytak 
Tördemic hagyatékába a Nemzeti Múzeum javára. 
 
KÖVESDI SÁNDOR képviselő: Ezért kellene őt ünnepelni nem pedig Herczeg Ferencet. 
 
VOLLMUTH PÉTER polgármester: Had fejezzem be, Sanyi a Herczeg Ferenc Nobel díjra 
volt felterjesztve. Érted? 
 
KÖVESDI SÁNDOR képviselő: Nem kapta meg. 
 
VOLLMUTH PÉTER polgármester: Nem kapta meg, mert van ilyen. Pados Jánosról az 
óvoda június 21-22-én lesz elnevezve, a felújításra 50 millió Ft-ot nyertünk. Jövő kedden 11 
órakor lesz az ünnepélyes átadás. 

  
KÖVESDI SÁNDOR képviselő: Megkaptuk a meghívót. 
 
VOLLMUTH PÉTER polgármester: Van még kérdés? 
 
SZÁNTAI ATTILÁNÉ faluház vezető: Ha egy mondat erejéig hozzászólhatok, csak annyit 
szeretnék ehhez az egészhez hozzáfűzni, hogy azért most már több mint 5 éve itt vagyok. Én 
úgy érzem, hogy eddig nem volt gond, probléma a munkámmal, elég sok rendezvény volt 
amit megszerveztem éves szinten 45-57 között mondhatjuk. Egy-kettő volt csak ilyen, amit az 
Anett is említett, hogy kevesebben voltak. Valóban az irodalmi esteken passzívabbak egy 
kicsit az emberek, de hozzáteszem, hogy ezek soha egy fillérjébe az önkormányzatnak nem 
kerültek. Mert ezek mind-mind baráti alapon szerveződtek meg, tehát ez nem került pénzbe. A 
nagy rendezvények melyek a település jó hírét vitték… én nagyon sajnálom, hogy ha itt 
helyben, mert ez egy kicsit a személyemnek egy-két oldalról legalábbis megy. Érdekes, hogy 
a környező településeken elismerik azért. Úgyhogy remélem, hogy ezek után sem lesz gond, 
mondjátok meg, hogy mik az elvárások. Eddig nem volt soha, hogy ha visszanézitek 
jegyzőkönyveket, soha nem kellett ennyire részletesen senkinek az elődök között sem leadni 
részletesen kidolgozott anyagot a költségvetéshez. Még ennyire részletesen sem volt soha 
leadva. Úgyhogy, köszönöm. 
 
VOLLMUTH PÉTER polgármester: Van kérdés? Ezzel a tétellel kapcsolatban? 
Szavazhatunk? Ki szavaz igennel, hogy elfogadja a 2016-os rendezvények költségvetési 
kalkulációját? 
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A Képviselő-testület 4 igen szavazattal tartózkodás nélkül 1 ellenszavazat mellett meghozta az 
alábbi 
 
58/2016. (IV.12.) Kt 

H a t á r o z a t o t  
 

1. Badacsonytördemic Község Önkormányzata Képviselő-
testülete a 2016. évi rendezvények várható költségvetési 
kalkulációját elfogadta. 
 
2. A képviselő-testület megbízza a programszervezőt, hogy a 
rendezvényekre biztosított keretösszeg felhasználásáról 
készítsen tájékoztatót. 
 
Határidő: 2. pontra vonatkozóan 2016. augusztus 31. 

    Felelős. Szántai Attiláné programszervező 
 
VOLLMUTH PÉTER polgármester: Én nekem az első beszédem az volt, hogy próbáljunk 
együtt mozogni. Változatlanul ez a kérésem. Úgy tudom a település nincs eladósodva, így 
van, kérdezem a jegyzőnőt. 
 
LUTÁR MÁRIA jegyző: Igen, így. 
 
VOLLMUTH PÉTER polgármester: Nagyon vigyáztam, pedig egy-két csatornázás meg egy-
két nagyobb beruházás lezajlott. Változatlanul azt kérem, hogy próbáljunk együtt működni. 
Ne játszunk parlamentet, ne játszunk ellenzéket, hanem mozogjunk együtt. És még annyit, 
hogy a régi iskolaépület átalakítására, nagyon sürgősen lesz lépés, a villanyszerelőn múlik ez. 
Azért kérdeztem a hivatalos bejegyzést, mert már tárgyalok egy pályázat íróval és 
megpróbálunk rá pénzt hozni, amiben az önkormányzat is partner lesz. 
 
8. Lábditherm Plusz Kft. kérelme 
 
VOLLMUTH PÉTER polgármester: Jegyzőasszony kérem ismertesse a kérelmet. 
 
LUTÁR MÁRIA jegyző: Lábditherm Plusz Kft. üzemelteti a Lábdi Piacot. A képviselő-
testület a tavalyi évben 2018. szeptember 30-ig kiadta a strand illetve a parkoló melletti 
területet piac létesítése céljára. 2015 évben a bérleti díj fizetéstől a képviselő-testület 
eltekintett azzal, hogy 2016. április 30-ig felülvizsgálja a bérleti díjat és arról döntést hoz. 
Döntött arról is a képviselő-testület, hogy 2016 évben és azt követő években a piac 
forgalmától függően az illemhely működtetéséről a bérlőnek kell gondoskodni. A bérlő 
nyújtott be most egy kérelmet, amelyben tájékoztatja a képviselő-testületet arról, hogy 2015 
évben térítés nélkül elvégeztette a strand zuhanyzójának a kicsempézését és a wc 
kicsempézését. Az orvosi szoba, öltöző és a raktár villanyszerelési munkáit is elvégeztette. A 
parkoló melletti területet ahol a piac is működik feltöltötte, bazalt zúzalékkal leterítette, és 
ahogy ez a szerződésben szerepelt a piaci napokon keletkezett szemetet elszállította. 2016 
évre vonatkozóan a terve az, hogy a területre fapadokat, biciklitárolót, virágládákat helyez ki, 
illetve virágokat szeretne ültetni. A NABE által kialakított pihenőhelyet szeretnék továbbvinni 
és egy sétányt kialakítani, amit majd a piaci napokon kívül mindenki szabadon használhat. A 
piac területét a továbbiakban is karban fogják tartani és gondoskodnak a szemétszállításról.  
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Ennek fejében kérik, hogy a képviselő-testület 2016 évben is térítésmentesen biztosítsa 
számukra ezt a területet.  
 
KÖVESDI SÁNDOR képviselő: Nekem az lenne a kérdésem, hogy miként fognak belépni a 
strand területére, hogyha valaki be akar menni a piaci napokon? 
 
VOLLMUTH PÉTER polgármester: Fizet. 
 
KÖVESDI SÁNDOR képviselő: Ha a WC-t akarja használni valaki….. 
 
BOGNÁR ANDREA vezető főtanácsos: Az oldalsó kapun. 
 
KÖVESDI SÁNDOR képviselő: Tavaly is arról beszéltünk, hogy ott oldja meg, de hogyan. 
Ha ott valaki menni akar, én csak azért kérdezem. 
 
SZÁNTAI ATTILÁNÉ faluház vezető: Az árusoknál meg volt oldva, ők megegyeztek a 
strandosokkal. 
 
KÖVESDI SÁNDOR képviselő: Ha valaki piacra jön, és ott rájön, hogy be akar menni …… 
 
VOLLMUTH PÉTER polgármester: Anett, van kérdés? 
 
KÖVESDI ANETT alpolgármester: Nem, úgy gondolom mivel 2016-ban is fejleszteni 
óhajtják azt a területet, akkor ingyenesen kapják meg. Ők befektetnek, mi pedig ingyenesen 
adjuk. 
 
VOLLMUTH PÉTER polgármester: Támogatható? Felteszem szavazásra, hogy ki szavaz 
igennel, hogy a Lábditherm Plusz Kft. részére 2016 évben is eltekintsen az önkormányzat a 
bérleti díjfizetéstől? 
 
A Képviselő-testület 5 igen szavazattal ellenszavazat és tartózkodás nélkül meghozta az alábbi 
 
59/2016. (IV.12.) Kt 

H a t á r o z a t o t 
 

Badacsonytördemic Község Önkormányzata Képviselő-testülete 
a Lábditherm Plusz Kft-vel az 1301/1 hrsz-u ingatlan bérletére 
vonatkozó bérleti szerződést felülvizsgálta. A bérleményre 2016 
évre vonatkozóan bérleti díjat nem állapít meg.  
Megbízza a polgármestert, hogy a képviselő-testület döntéséről a 
bérlőt tájékoztassa. 
Határidő: 2016. április 30. 
Felelős: Vollmuth Péter polgármester 

 
9. Óvoda melléképület javítása 
 
VOLLMUTH PÉTER polgármester: Két ütembe nyertük a pályázatot, először a tető és utána 
az épületgépészet és egyebek. Most azt lehet mondani, hogy több mint 50 millió Ft-ból egy 
teljesen új épület készül melynek a műszaki átadása megtörtént már. A hivatalos átadása jövő 
kedden lesz. Az udvaron van egy a kocka alakú nagyon otromba módon a Nagyközségi Közös 
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Tanács idejében épült melléképület, javasolom, hogy ennek a teteje is legyen helyrehozva. 
Nem lehetett a pályázatba beépíteni, és ezért esztétikailag hozzá kellene igazítani a 
főépülethez. Továbbá a déli falnyúlvány előtti kaotikus szennyvíz rendszert - mindenféle régi 
eternit, műanyag, vascső kicserélése, beton szennyvíz gyűjtő elbontása - ki kell kiigazítani.  
Ennek a plusz költségét kellene megszavazni. 
 
KÖVESDI ANETT alpolgármester: Mennyi ez az összeg?  
 
LUTÁR MÁRIA jegyző: Bruttó 559.660 Ft. 
 
VOLLMUTH PÉTER polgármester: Felteszem szavazásra, hogy ki szavaz igennel, hogy 
megbízzuk a Hettyei és Társa Kft-t, hogy a Napközi Otthonos Óvoda udvarán levő 
melléképület és az udvaron lévő szennyvízrendszer felújítsa bruttó 560.000 Ft-értékben? 
  
A Képviselő-testület 4 igen szavazattal 1 tartózkodással ellenszavazat nélkül meghozta az 
alábbi 
 
60/2016. (IV.12.) Kt 

H a t á r o z a t o t 
 

Badacsonytördemic Község Önkormányzata Képviselő-testülete 
megbízza a Hettyei és Társa Kft-t, hogy a Napközi Otthonos 
Óvoda udvarán levő melléképületet és az udvaron lévő 
szennyvízrendszer felújítsa bruttó 560.000 Ft értékben. 
A képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert, hogy a 
vállalkozói szerződést aláírja. 
 
Határidő: 2016. április 20. 
Felelős: Vollmuth Péter polgármester 
 

SZABÓ IMRE alpolgármester: Szeretném tolmácsolni a lakosság kérését, vannak a 
kolóniában elhanyagolt felbakolt autók, amelyek balesetveszélyesek. Azoknak a tulajdonosait 
megkeresni és felszólítani mivel gyerekek játszanak körülötte. Úgy tudom, hogy a Tóth 
Tiboré az egyik autó, ki kellene értesíteni, hogy változtasson az állapoton, mert a környéken 
lakók félnek, hogy ráesik a gyerekekre. Körülötte játszanak. Állítólag évekre visszanyúló 
probléma. 
 
KÖVESDI ANETT alpolgármester: Én azt szeretném még megkérdezni Jegyzőasszony, hogy 
múltkor említettem a 71-es főút bejáratánál levő buszmegállónál nincs szemetes kirakva, 
korábban egy vödör szolgált erre a célra, azóta történt-e valami változás. Lefotóztam, 
hatalmas nagy szeméthegyek alakultak ki a buszmegállón belül. 
 
LUTÁR MÁRIA jegyző: Én ebben annyit tudtam tenni, hogy tájékoztattam a polgármester 
urat és kértem, hogy legalább egy szemétgyűjtőt helyezzünk el az épületen belül. 
 
KÖVESDI ANETT alpolgármester: Lefotóztam, hogy egyik oldalon az italos üvegek egy 
kupacban, a másik oldalon másfajta üvegek. Tudom, hogy korábban egy vödör szolgált 
szemétgyűjtőként, most még az sem volt, amikor utaztam, megnéztem és jeleztem a 
jegyzőasszony felé. 
 



22 
 

VOLLMUTH PÉTER polgármester: A vödör meg hajlamos arra, hogy belepakoljanak. 
 
KÖVESDI ANETT alpolgármester: Nem volt ott semmi, a buszmegálló meg nem a 
szemétgyűjtő. 
 
KÖVESDI SÁNDOR képviselő: Nekem kérdésem, hogy amikor a Közös Önkormányzati 
Hivatal költségvetését tárgyaltuk a polgármester úr említést tett a költségek elosztására. 
Tördemicen jóformán már nincsenek is dolgozók és mégis többet fizetünk, mint 
Nemesgulács. Hogy ennek……. 
 
VOLLMUTH PÉTER polgármester: Úgy volt, hogy júniusban térünk vissza rá. 
 
LUTÁR MÁRIA jegyző: Nem csökkent a létszám. 
 
KÖVESDI ANETT alpolgármester: Átjárnak a dolgozóink Gulácsra. Beszéltünk róla, hogy 
elfogadjuk a költségvetést, mert szükséges, de a polgármester úr akkor jegyzőkönyvbe is 
mondta, hogy visszatérünk erre, mert mi szeretnénk módosítani az összegeken. 
 
VOLLMUTH PÉTER polgármester: Én úgy emlékszem, hogy júniusról volt szó. 
 
LUTÁR MÁRIA jegyző: Nem vagyunk kevesebben így sem. 
 
KÖVESDI SÁNDOR képviselő: Tördemicen vannak kevesebben. Amikor a megállapodás 
létrejött, 5 főről volt szó. Akkor még a jegyző is itt volt, a Barbaránál kezdtünk. 
 
LUTÁR MÁRIA jegyző: Úgy szólt a megállapodás, hogy a jegyző átmegy Nemesgulácsra. 
Volt négy ügyintéző az maradt is, én járok át minden nap. 
 
KÖVESDI SÁNDOR képviselő: Gulácson most hányan vannak? Nyolcan? 
 
LUTÁR MÁRIA jegyző: A nemesgulácsi kirendeltségen 6 fő és egy fő Káptalantótiban.  
 
KÖVESDI SÁNDOR képviselő: Az, hét. Akkor még kell lenni, akkor hivatalsegéd is van? 
 
LUTÁR MÁRIA jegyző: Az közmunkás, és az önkormányzat alkalmazottja. Hivatalsegéd a 
Közös Hivatal állományában nincs. 
 
KÖVESDI SÁNDOR képviselő: Én úgy néztem, hogy 8 fő van. Amikor a megállapodás volt 
akkor arról volt szó, hogy Gulács nehéz helyzetben volt, azért vállalta át Badacsonytördemic 
arra az évre a költséget. 
 
LUTÁR MÁRIA jegyző: Akkor még nem volt itt műszaki ügyintéző, de itt műszaki 
ügyintézővel gyarapodtunk. Tehát gyakorlatilag van négy ember, aki állandóan itt van. 
 
KÖVESDI SÁNDOR képviselő: De Gulácson többen vannak. 
  
LUTÁR MÁRIA jegyző: De ott van három település. 
 
KÖVESDI SÁNDOR képviselő: Nagyobb település, nagyobb bevétel. Én azért kérdezem 
meg, mert…. 
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LUTÁR MÁRIA jegyző: Ott nincs nagyobb bevétel, közel sincs akkora bevétel, mint 
Badacsonytördemicen.  
 
KÖVESDI SÁNDOR képviselő: Ott van két cég vagy talán három…. Szerintem át kell 
tekinteni, mert nem erről szólt a megállapodás. Többet fizetünk, mint…. 
 
VOLLMUTH PÉTER polgármester: Én júniusra emlékszem. 
 
KÖVESDI ANETT alpolgármester: Időpontot nem határoztunk meg, azt mondtuk, hogy 
minél hamarabb, ezekkel a feltételekkel majd megbeszéljük. 
 
VOLLMUTH PÉTER polgármester: Jó majd visszatérünk erre. Van még valakinek kérdése? 
 
Több tárgy nem lévén a polgármester az ülést 18.13 órakor bezárta és zárt ülést rendelt el. 
 
 

 Kmf. 
 
 
 
 Vollmuth Péter       Lutár Mária 

polgármester          jegyző 
 
 

 
 
 
 


